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Stichting Vrienden van de Surinaamse Atletiek 

Jaarverslag 2017 
 

1. Inleiding 
Voor u ligt het jaarverslag over 2017 van de Stichting Vrienden van de Surinaamse Atletiek. Ook in het 
afgelopen jaar zijn wij er weer in geslaagd enkele projecten in Suriname te realiseren, waarbij de 
maatschappelijke ontwikkeling van de Surinaamse jeugd door middel van sport centraal staat. Mede door 
uw bijdragen in de vorm van inzet als vrijwilliger of door middel van een financiële ondersteuning, was het 
mogelijk deze projecten te realiseren.  
 
De baan op het Sosis-terrein, waar het allemaal mee begonnen is, bestond in 2017 TIEN jaar. Onze stichting 
bestond in 2017 VIJF jaar. Om die reden heeft het bestuur begin februari 2017 (op eigen kosten) gezamenlijk 
een reis gemaakt naar Suriname om het 10-jarig bestaan van de baan te vieren en samen te bezien wat we 
in 2017 en verder voor Suriname kunnen betekenen. 
 
In dit jaarverslag wordt kort verslag gedaan van de verschillende projecten.  
Ik wens u veel leesplezier. 
 
Henk van Tilborg 
voorzitter 

                                          

        
2. Bestuur 

In 2017 hebben er geen mutaties plaatsgevonden in het bestuur van de stichting. 
Per 31 december 2017 was de samenstelling van het bestuur als volgt:   
Henk van Tilborg  - voorzitter 
Peter van Soest   - secretaris 
Bert Sterkenburg  - penningmeester 
Frank Koomen   - vice-voorzitter 
Frank Veldhuizen   - bestuurslid 
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3. Ambassadeurs. 

Onze stichting is gebaat bij publiciteit, zowel met het oog op het vinden van nieuwe vrienden, als op het 
verwerven van fondsen en andere inkomstenbronnen. Wij trachten dat doel te bereiken door middel van de 
inzet van ambassadeurs, en tot dusver zijn we erin geslaagd drie ambassadeurs te mogen benoemen. In 
Suriname zijn voor onze stichting twee ambassadrices actief, te weten oud-topatlete Letitia Vriesde en 
voormalig bestuurslid van het Surinaams Olympisch Comité en huidig bestuurslid van de Surinaamse Atletiek 
Bond, Bianca Mohamatsaid. In Nederland is oud-wereldkampioene op de 60 meter indoor Nelli Rosier-
Cooman voor ons als ambassadrice actief. Voor Nederland zijn we nog op zoek naar een tweede 
ambassadeur. 
 
De rol van de ambassadeurs is om onze stichting in zowel Suriname als in Nederland op de kaart te zetten. 
De ambassadeurs in Suriname hebben als aandachtspunt om naast het benaderen van fondsen en sponsoren  
om ook projecten aan te dragen en voor zover nodig onze stichting in Suriname te vertegenwoordigen. De 
ambassadeurs in Nederland hebben als belangrijkste taak om ons te helpen de benodigde fondsen te werven. 
 
Naast de inzet van onze ambassadeurs is gebleken dat het hebben van een aanspreekpunt in Suriname om 
ter plaatse contacten te leggen en afspraken te kunnen maken voor onze stichting dringend gewenst was. 
We zijn zeer blij dat we voor die rol Ivette Rozenblad-Bonapart bereid hebben gevonden. 
 

4. Projecten 
In het afgelopen jaar 2017 heeft de stichting de volgende projecten kunnen ondersteunen: 
 
4.1 Atletiekbaan Paramaribo 
De in 2007 aangelegde (eerste) kunststof atletiekbaan (140 m) op het Sosis-terrein (van Axwijkstadion) was 
in 2017 wederom  toe aan onderhoud. Er waren enkele gaten ontstaan op de plaats waar de startblokken 
worden neergelegd. In overleg met een plaatselijke aannemer zijn de gaten gerepareerd, helaas bleek dat de 
aangeleverde componenten uit Duitsland niet voldeden aan de eisen die nodig zijn in de tropen. Samen met 
de aannemer in Suriname, de firma van Jan Groot, en de Duitse leverancier wordt onderzocht hoe we e.e.a. 
kunnen oplossen. 
 
De baan op het Sosis terrein is 140 m lang en wordt veel gebruikt. Dankzij de in 2013 aangelegde verlichting 
kan er ook in de avonduren getraind worden, waardoor het gebruik sterk is toegenomen. 
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4.2 Surinaamse Atletiek Bond (SAB) 
Er is in 2014 een nieuw bestuur gevormd onder leiding van voorzitter Dennis Mac Donald. Tijdens het bezoek 
in februari 2017 met het gehele bestuur en in november 2017 van onze voorzitter aan Suriname heeft er een 
meeting plaatsgevonden met het voltallige bestuur van de SAB. Tijdens deze constructieve gesprekken is 
aangegeven dat onze stichting graag de SAB wil blijven ondersteunen, zowel met kennis, met opleidingen, 
materieel als met geld. Afgesproken is dat de SAB met een voorstel komt over de inzet van onze stichting in 
de ondersteuning van de SAB. Het voorstel is ontvangen en had met name betrekking op een professioneel 
tijdregistratie systeem. Besloten is dat onze stichting de helft van de kosten betaalt en dat de SAB de andere 
helft verzorgt. 
 

 
 
4.3 Schoenen 
In 2017 zijn er door onze stichting wederom zowel gebruikte als nieuwe sportschoenen ingezameld. Ruim 
200 paar gebruikte maar niet versleten (!)  spikes en sportschoenen zijn toegestuurd aan de SAB met het 
verzoek deze aan hun sporters uit te reiken. Daarnaast heeft De Hardloopwinkel in Den Haag een grote 
hoeveelheid nieuwe sportkleding en heeft PVKPN een restant T-shirts beschikbaar gesteld. Veel sporters zijn 
dan ook blij gemaakt met nieuw en gebruikt sportmateriaal. 
In 2017 heeft PVKPN ons nog geholpen met de inzameling van schoenen. Jammer genoeg hebben zij 
aangegeven dit vanaf 2018 niet meer te doen. Uiteraard blijven wij doorgaan met het inzamelen van 
sportschoenen en – kleding.
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4.4 Sportveld 
Samen met het bedrijf Alembo, gevestigd in Paramaribo, ondersteunt onze stichting de Clarkeschool dichtbij 
Sunny Point in Paramaribo. De school heeft de beschikking over een sportveld, maar de huur die daarvoor 
gevraagd wordt kan door de school niet worden opgebracht. Gelet op het belang van sport voor deze 
schooljeugd is de firma Alembo bereid gevonden om evenals voorgaande jaren ook in 2017 de maandelijkse 
huur te betalen. Daarnaast ondersteunt de directie van Alembo op verschillende andere manieren deze 
school. 
 

 
 
4.5 Clarkeschool 
De Clarkeschool is een school met ruim 800 leerlingen in een van de armste wijken van Paramaribo. Ondanks 
de inzet van de vele leerkrachten is er een achterstand in het onderwijs. De directie van de Clarkeschool heeft 
een aanvraag ingediend voor de aanschaf van een speeltuin voor de school. Het onderzoek naar een 
passende aanbieding loopt. Het is in 2017 echter niet gelukt om bruikbare spullen aan de Clarkeschool toe 
te sturen. 
Er is op deze school ook geen geld om ‘leuke’ dingen te doen. In overleg met de directie van de school heeft 
onze stichting in februari 2017 een sportdag georganiseerd. Verreweg het grootste deel van de 800 leerlingen 
heeft met veel plezier en enthousiasme aan de sportdag deelgenomen.  
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4.6 Hiphoplessen 
In Sunnypoint werd al jaren hiphoples gegeven aan een enthousiaste groep jeugdigen. Tijdens ons bezoek in 
februari heeft de hiphopgroep een uitvoering gegeven bij het zwembad van Hotel Torarica. Het optreden 
werd door alle bezoekers en badgasten enorm enthousiast ontvangen. De jongelui waren helemaal 
enthousiast en de hiphoplessen voorzien nadrukkelijk in een behoefte. Om die reden heeft het bestuur 
besloten de hiphoplessen zeker tot eind 2017 financieel te blijven ondersteunen. 
 

 
 
4.7 Samenwerking 
Vanuit Nederland zijn tal van organisaties en stichtingen op verschillend gebied actief in de ondersteuning 
en doorontwikkeling van Suriname, waarbij overlapping van doelen niet is uitgesloten. Onze stichting werkt 
dan ook daar waar mogelijk samen met andere stichtingen. Met de stichting Kansrijk Suriname 
(www.kansrijksuriname.org) wordt samengewerkt bij de organisatie van verschillende activiteiten, zoals 
onder meer de ondersteuning van de Clarkeschool.  
De stichting PVKPN verzorgt zoals gezegd tot 1 januari 2018 de inzameling van sportartikelen en De 
Hardloopwinkel biedt met enige regelmaat sportkleding aan. 
Het Surinaamse bedrijf NV Guimar zet zich op diverse manieren in voor onze stichting. Zo wordt onder andere 
het transport van sportmateriaal en -schoenen van Nederland naar Suriname door hen verzorgd.  
 
  

http://www.kansrijksuriname.org/
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5. Financiën 

 Onderstaand treft u een overzicht aan van onze balans en kaspositie over 2017 
 

Financieel overzicht per 31 december 2017   

       
Balans per 31 december 2017 (in € )  
              2017            2016 

          

Bank lopende rekening  1.243   3.474 

        

 Spaarrekening  32.585   35.310 

        

Nog te ontvangen rente  69   273 

              _______   ________ 

    33.897   39.057 

        

Vermogen   33.897   38.061 

         

Nog te betalen kosten  0   996  

    ______    _______ 

Vermogen   33.897  39.057 

       
 
 
Resultatenrekening 2017           2017            2016  

 
Opbrengsten       

        

 Overige opbrengsten 1.644  384  

        

 Rente   69  274  

    ______  ______  

    1.713  658  
 

Kosten       

       

       

Administratie en bankkosten  271  730 

       

Reis- en verblijfkosten Suriname 2.192  1.913 

       

Projectkosten   3.415  4.768 

    _______  _______ 

    5.878  7.411 

       

Resultaat    -4.164  -6.753 
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6. Sponsoring 

Onze stichting is natuurlijk steeds op zoek naar nieuwe sponsoring. Hoewel al een aantal bedrijven en 
instellingen ons steunt, reiken onze ambities nog steeds verder dan de middelen. Het blijft een uitdaging om 
sponsoren te vinden en te houden.  
 

7. Bezoek Suriname 
In het kader van het 5-jarig bestaan van onze stichting en tevens om het 10-jarig bestaan van ‘onze’ baan te 
vieren heeft het bestuur (op eigen kosten) van 2 tot 13 februari 2017 Suriname bezocht.  
Direct na aankomst werd vanzelfsprekend een bezoek gebracht aan de baan, waar al hard gewerkt werd om 
de baan klaar te hebben voor het atletiektoernooi dat aan het eind van de week zou plaatsvinden.   
Op de tweede dag stond een vergadering gepland met het bestuur van de Surinaamse Atletiek Bond (SAB). 
Aan de hand van een heldere presentatie zette de voorzitter van de SAB, de heer McDonald uiteen waar de 
SAB mee bezig is. Goede afspraken konden we maken over de verdere samenwerking. 
Ook werd een bezoek gebracht aan de zaakgelastigde van de Nederlandse Ambassade. Zij gaven aan blij te 
zijn met de ondersteuning die wij bieden aan de SAB. 
Een groots optreden is er georganiseerd in Torarica (the place to be voor de Surinamer) door de hiphop-
groep. Een leuke uitvoering vol enthousiasme. Spontaan gingen enkele mensen met de ‘pet’ rond, wat een 
leuke opsteker betekende voor de groep. 
Aan het toernooi dat door de SAB was georganiseerd, namen meer dan 200 atleten deel. De wedstrijd was 
bijzonder goed georganiseerd en trok veel belangstelling, ook van de pers. Na afloop werd op de baan een 
receptie georganiseerd om het 10-jarig bestaan te vieren. Een zeer bijzondere en geslaagde dag die van 10.00 
tot 21.00 uur duurde. 
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Verder werd door onze stichting een sportdag georganiseerd op de door ons gesponsorde Clarkeschool bij 
Sunny Point. Maar liefst 800 kinderen genoten van deze leuke actieve dag, waarbij ook de inwendige mens 
niet werd vergeten. Hoewel de Clarkeschool, omdat het een bijzondere school is, op bepaalde punten wordt 
achtergesteld ten opzichte van andere scholen, waren wij onder de indruk van de discipline die er op deze 
school door leerkrachten en leerlingen aan de dag wordt gelegd. 
Tenslotte hebben we een bezoek gebracht aan de Mytylschool, waar dank zij uw giften door onze stichting 
zonnecollectoren zijn aangebracht. Dit om de temperatuur van het water met vijf graden te verhogen, 
waardoor kinderen met spierziektes maximaal ontspannen kunnen zwemmen.  
          

 

Het was zeker de moeite waard om Suriname als bestuur te bezoeken, zowel voor het versterken van de 
contacten met de lopende projecten, als met het oog op het maken van nieuwe contacten en afspraken voor 
volgende projecten. 
 

8. Vooruitblik 2018 
Ook voor 2018 heeft onze stichting diverse plannen, waaronder: 

• Het ondersteunen van de SAB 

• Het onderhouden van de atletiekbaan op het Sosis-terrein 

• De ondersteuning van de Clarke school 

• Het inzamelen van gebruikte en nieuwe sportschoenen en - artikelen 

• Het ondersteunen van cursussen zelfverdediging voor meisjes 

• Het versterken van de samenwerking met Kansrijk Suriname 

• Het ondersteunen van de hiphop lessen 

• Een bijdrage leveren aan het initiatief om in de toekomst te komen tot een 400 m kunststofbaan 
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Namens het bestuur iedereen bedankt voor zijn/haar inzet voor onze stichting. Ook voor 2018 rekenen en 
vertrouwen wij erop dat we op uw sponsoring en ondersteuning mogen rekenen. 
 
 
Namens het bestuur 
Henk van Tilborg 
Voorzitter 
 
 
 

                                                                                                                                 
                        

                           
 

                                                 
 
 
 
 
 

 


